
Årsmötesprotokoll

Emådalens fiber ekonomisk förening 10/6 2025
Café Omtanken Högsby.

Mötets öppnandes av ordförande Nils-Erik Nilsson, hälsar alla välkomna och förklarar att 
årsmötet öppnat.

§1 Val av mötesordförande.
Till mötesordförande valdes Nils-Erik Nilsson.

§2 Val av mötessekreterare.
Till sekreterare för årsmötet valdes Yvonne Klangh.

§3 Godkännande av röstlängd. 9 närvarande
Listan som närvarande skrivit på godkändes som röstlängd.

§4 Val av 2  justeringspersoner.
Till justeringspersoner valdes Pekka Gustafsson och Nils Karlsson.

§5 Om årsmötet blivit utlyst i behörig ordning.
Årsmötet beslutade  att årsmötet enligt stadgarna behörigen utlyst.
27/5 skickades mail ut och även kallelse på hemsidan.

§6 Fastställande av dagordning
Årsmötet beslutade att godkänna dagordningen.

§7 Verksamhetsberättelse.
Ordförande läste upp verksamhetsberättelsen:  föreningen har haft två 
protokollförda styrelsemöten, även några arbetsmöten, ordförande sköter även 
tillsynen av föreningens fiber skåp .
Årsmötet beslutade att godkänna verksamhetsberättelse.

§8 Kassarapport.
Ordförande förklarade den och hänvisade till hemsidan att ta del av den.
Årsmötet beslutade att godkänna kassarapporten.

§9 Revisionsberättelse.
Lästes upp av Yvonne Klangh , revisorerna hade inget att anmärka pả och 
revisionsberättelsen godkändes 
Revisorerna  skickade med några rekommendationer till styrelsen: 
1) En långsiktig finansiell plan för att säkerställa kontinuiteten 
2) Realistiska Förvaltningskostnader Då dagens situation innebär ett stort mått av 
ideellt arbete speciellt av ordförande som på lång sikt inte är hållbart.



3) Rekommendation att placera ev överlikviditet på ett räntebärande konto.

§10 Resultat och balansräkning.
Årsmötet beslutade att godkänna resultat och balansräkning.

§11 Beslut om ansvarsfrihet åt styrelsen för gångna året 2024.
Årsmötet beslutade att bevilja den avgående styrelsen ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2024.

§12 Fråga om arvode till styrelseledamöter och revisorer.
Valberedningen fick i uppdrag under årsmötet 2024 att undersöka möjligheten till 
arvode för styrelsen, förslag från valberedningen är att 20 000 kr märks för ev 
arvode till styrelsen att fördela efter arbetsinsats och att redovisas vid året slut , 
Årsmötet godkänner detta förslag.

§13 Medlemsavgift för 2026.
Årsmötet beslutade oförändrat 100 kr per år.
Samt enligt avtal byanätsavgift 150 kr ink moms / månad ( denna avgift är till driften av 
fibernät och adminstrativa utgifter )

§14 Val av styrelseledamöter för föreningen.
Årsmötet  beslutade enligt följande 
Ordförande 1 år Nils Erik Nilsson 
Styrelseledamot 2 år Yvonne Klangh

Nils Karlsson
Magnus Ek

§14b Val av firmatecknare.
Årsmötet beslutade att utse Nils-Erik Nilson,

Yvonne Klangh,
Ann Bradley

till firmatecknare var för sig.

§15 Val av revisorer 2 st.
Valberedningens förslag 1 revisor enigt stadgarna ,även i år en diskussion om 
antalet revisorer och stadgarna lästes igenom angående revisor och beslutade 
enligt stadgarna.
Årsmötet beslutade att utse Mikael Eliasson 
till revisor.
Man ska ändå se möjligheten att få en till revisor.

§16 Val av valberedning minst 2 st samt sammankallande.
Årsmötet beslutade utse Martin Joelsson och 

Per-Erik Gustavsson
till valberedningen. Sammankallande blir Per Erik Gustavsson



§17 Information från styrelsen.
På styrelsemöte den 8/4 2025 beslutade styrelsen att inte ingå något gruppavtal med 
telia då vi tyvärr inte kommit upp i antalet 80 anslutningar , det står varje medlem fritt att
byta bredbandsleverantör och tv m m.
Ordförande gick igenom kostnader som kommer i framtiden, även arbetet med 
rengöring av förenings fiberskåp.
Vi har även några nya anslutningar på gång till föreningen och hoppas på 
ytterligare, har du någon granne som inte är ansluten i dag, prata gärna med din 
granne och be dom kontakta föreningen.

§18 Övriga frågor 
En fråga som kom upp är om föreningen skulle kunna bilda en förening tillsammans 
med fiberföreningen Fenix i Allgunnen , ordförande fick i uppgift att undersöka detta,
en farhåga är då att det kan bli dyrare för medlemmarna .
En undran och diskussion om byanäts avgiften kom åter upp, styrelsen hänvisar till 
genomgång att kostnader att driva en byanäts förening och fibernät. Har du som 
medlem flera frågor kring detta kontakta styrelsen.

§19 Ordförande tackade alla närvarande och förklarade årsmötet avslutat.
Föreningen bjöd på kaffe med dopp.

________________________
Ordförande Nils Erik Nilsson

______________________                                  ____________________
Justerare 1) Nils Karlsson                                       Justerare 2) Per Erik Gustafsson


